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Enkel fråga om idrottshall i Sickla 
Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka till fritidsnämndens ordförande 

  

Jensen kommer bygga en idrottshall Sickla Plania. Vi har nåtts av uppgifter om att kommunen 
planerar att hyra hallen. Dock har det inte framkommit hur stor hallen är och vad kostnaden blir. 

Därför undrar jag: 

Hur stor är den hall som avses och stämmer uppgifterna att kommunen planerar att hyra den för ca 
500 000 kr per halvår?   

 

Ella Tegsten (S)  


